
Geachte heer/mevrouw ,                                                                                           Wesepe ,10-11-2022 

 

Hierbij maken ik bezwaar op de gewassenlijsten 7e AP vanggewassen en winterteelten van het L.N.V. 

Vol ongeloof en verbazing over het feit dat er zo weinig kennis is van de huidige landbouw praktijk in 
combinatie met klimaat ,oogst ,waterkwaliteit en verwerkende industrie . 

Ik vind dat suikerbieten zonder beperkende voorwaarden als winterteelt gezien moeten worden, 
omdat: - Suikerbieten nemen na 1 oktober nog significante hoeveelheden stikstof (20 – 25 kg) op, 
vergelijkbaar met een vanggewas (25 kg) -  Zeker in zo`n jaar als dit ( die er volgens sommigen vaker 
zullen voor komen . 

Suikerbieten zijn door de CDM aangeduid als niet-uitspoelingsgevoelig-gewas - Met de bietenoogst 
wordt de stikstof ook daadwerkelijk afgevoerd, terwijl bij een vanggewas de stikstof op het perceel 
blijft - Het overgrote deel van de suikerbieten wordt na 1 oktober geoogst om de bieten nog te laten 
groeien en om bewaarverliezen te voorkomen. Zolang bieten nog groeien en men nog geen 
leververplichting heeft aan de verwerkende industrie zal de boer altijd het beste oogst moment 
kiezen .Dat is geen kalenderlandbouw zoals L.N.V. deze voor ogen heeft! 

Dit geld overigens ook voor meerdere akkerbouw gewassen zoals aardappels en chicorei. 

Hopelijk keert het gezond boerenverstand ooit weer terug bij de beleidsmakers en L.N.V. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Gerard Willemsen 

Boxbergerweg 34,8124PB  Wesepe 

Akkerbouwer ( mijn bieten groeien op dit moment nog en moeten 4 januari 2023 geleverd worden )


